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Hem entrat un seguit de preguntes pel PSC sobre el nostre barri, 
Finestrelles i de les quals us adjuntem una còpia. Totes fan referència a 
reivindicacions i millores que durant molt de temps hem estat reclamant a 
l’equip de govern i que encara no estan resoltes. 
 
Quina opinió en té el vostre grup sobre la situació i l’estat de Finestrelles? 
 
Tenim pendent una reunió amb l’ajuntament per resoldre aquests temes. 
Ens agradaria molt que tots els grups de l’oposició hi fóssiu presents. 
  
Vindreu a aquesta reunió? L’AAVV de Finestrelles us hi convida. 
 
CIU 
 
Bé, jo, dispensi’m que no faci poesia contestant a la pregunta, no tinc aquesta 
qualitat. En qualsevol cas, intentant ser rigorós i ajustant-me a la pregunta que 
se’ns fa de quina opinió té el vostre grup sobre la situació i l’estat de 
Finestrelles, doncs home, ho hem reiterat en diverses ocasions i en aquest 
sentit que hi ha problemes d’equipament és una qüestió evident, que hi ha 
problemes de transport públic també és una altra qüestió evident, que a més a 
més hi ha una problemàtica de salubritat també és una altra qüestió evident 
que a més a més hem contrastat amb la mateixa associació de veïns, que a 
més a més hi ha carrers sense asfaltar i fa un parell de mesos jo mateix tenia 
una discussió seriosa al mateix Pols de la Ciutat, a Esplugues Televisió amb el 
portaveu socialista per aquest tema, i a més a més recordo fins i tot que als 
pressupostos de l’any passat també vam demanar que hi hagués una partida 
per rehabilitat mínimament els carrers sense asfaltar, cosa que tampoc se’ns va 
tenir en compte, i que en definitiva sí que som coneixedors d’aquesta 
problemàtica i d’aquests greuges. Greuges també en l’àmbit de les zones 
blaves i de moltes altres qüestions que en algunes ocasions hem pogut 
compartir amb les mateixes associacions de veïns. 
 
Sobre el tema de si vindrem a la reunió doncs home, sempre que se’ns ha 
convidat hem intentat assistir-hi, i per tant bé, no serà una excepció aquella que 
pugui ajudar també a mínimament doncs fer o aportar el nostre petit gra de 
sorra a un desenvolupament mínim i bàsic del que ha de ser Finestrelles. 


